■ 領導評講嘉賓簡介 Biography of Distinguished Discussant



2008年12月8日 (星期一) Monday, 8 December 2008
小組匯報及全體討論領導評講 Distinguished Discussant of
Report Back Session and Open Forum—
澳門特別行政區廉政專員張裕先生
Mr CHEONG U,
Commissioner Against Corruption,

1957年出生,廣東中山人。

學歷

澳門大學公共行政學士,廣州中山大學行政管理碩士。

工作經歷

1980年進入公職,先後在農林廳、海島市政廳工作,擔任多個主管職務。

1993至1997年擔任澳門市政議會議員。

1997至1999年擔任海島市政議會議員,並獲選任海島市政廳執行委員會副主席。

1999年擔任第一屆澳門特別行政區政府推選委員會委員;同年,獲政府頒授專業功績勳章。

Macao Special Administrative Region

1999年12月20日獲澳門特別行政區行政長官提名,中央人民政府委任為澳門特別行政區廉政專員至今。

著作

1993年出版《世界奇觀背囊遊》。 1999年出版《駕車自助遊世界》。

Born in Zhongshan, Guangdong in 1957.

Education Qualification

Bachelor of Public Administration, the University of Macao, Master of Administration Management, the Zhongshan University, Guangzhou, China.

Working Experience

1980 - joined the public service. Served in the Department of Agroforestry and Macao Islands Municipal Council and was appointed managerial positions.

1993 to 1997 - member of the Macao Municipal Assembly.

1997 to 1999 - member of the Macao Islands Municipal Assembly, and was elected as the Vice-President of the Executive Committee of the Macao Islands Municipal Council.

1999 - being appointed as member of the Selection Committee for the 1st Government of the Macao SAR; being awarded the Medal of Merit-Professions by the Macao SAR Government in the same year. 20th December, 1999 - nominated by the Chief Executive of the Macao Special Administrative Region and was appointed the Commissioner Against Corruption by the Central People's Government till now.

Publications

Travel to World's Wonders through Backpacking, 1993 Backpackers' Tour around the World by Driving, 1999